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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-08-11 
    
Tid:  18:30 
    
Plats:  Hugelsta  
    
Närvarande:  
Tommy Jonsson 
Lennart Ekström 
Per Lundquist 
Daniel Silvborn 
Daniel Lindström 
Lars Blomberg 
Roger Svärd 
Kennet Malm 
Tomas Maxe 
Joel Edving på tel. 
 
 
1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Förutom styrelsen 
har projektgrupp för H-vall och Daniel från kommunen bjudits in till mötet. 
 
2 VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Kennet Malm 
 
3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Joel föredrar protokollet. En fråga från protokollet rör Ellinor Axelsson Wohn. Hon valdes 
förestående år som webansvarig. Hon har så vitt känt aldrig kontaktats eller deltagit på något 
möte. Årsmötesprotokollet ska kompletteras med klubbtillhörighet in. Joel ordnar det. 
 
4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      
   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner 

Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider 
Polisen fortsatt på semester. Viltmål ska ombesiktas men ok att nyttja då bristerna är 
åtgärdade. A, B, C 300m, H-vall och I-vall är ej besiktade. De är tillåtna att nyttja till 1/10. 
Skjuttiderna är ändrade. 21/7 trädde det nya miljötillståndet i kraft och ersatte då det 
gamla. Den informationen behöver spridas till klubbarna.  
 
Ekonomi 
Joel har fått överlämning av Knut. Återstår att reda ut ett tillfälle med skyttesportförbundet som 
Skytteföreningen vill ha betalt för. 
 
Vissa fakturor har kommit in rörande upprustning viltmål. 5800 är från Hedin. Faktura grus har gått 
till EOJK och ska faktureras vidare till samskyttet. Finns en grusfaktura som är från 2019 som verkar 
höra till något annat än viltmål. Niklas Faltin står som referens på den fakturan. Kassören reder ut 
det. 
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Hyran Munktell diskuteras. Vi behöver börja debitera ut den till föreningarna. Vi har presenterat 
ett förslag till debitering. Det behöver revideras och fastslås. Förslagsvis sjösätter vi detta 1/10. Då 
hinner vi gå igenom förslaget och informera klubbarna. 
 

Avtal i Hugelsta är uppsagda  
Syftet är att inte förlänga dem då löptiden gick ut. Det är inte meningen att kasta ut 
klubbarna. 
 
 
5 BESLUT OCH PROJEKT     
Projekt H-vallen  
Niklas och Fredrik är ej närvarande. Vi behöver en rapport från dem. Per kontaktar dem för en 
redogörelse. Klubbmedlemmarna vill ha information om hur projektet fortgår. Projektdeltagare 
upplever att förslaget som presenterades 22/4 nu är ändrat. Informationen sprids inte till styrelsen 
och projektgruppen. Det måste bli en ändring på det.  
 
Styrelsen beslutar enhälligt att det framlagda förslaget som presenterades 22/4 är det som ska 
gälla. Den måttsatta skissen ska tas fram och tjäna som underlag för bygget. 
 
Projekt 300m  
Göran är ej närvarande men har haft kontakt via telefon med Daniel S. Daniel redogör för att det 
tagits in priser på byggställning. Kostnaden beräknas till ca 150 000sek monterad på plats och då 
tillgänglig i 1 månad. Finns det kontakter på ställning i samskyttet? Roger Svärd ska kolla men det 
handlar om 100lm x 9m höjd. Det är ingen hobbyställning. AMA är tillfrågade och kan göra jobbet 
men det kräver komplett ställning och det är en stor kostnad. Diskuteras om det är billigare att 
bygga sektioner på marken och lyfta dessa på plats. Nytt möte är planerat på måndag 17/8. Där får 
det beslutas hur man går vidare.  
  
 
Wifi gruppen 
Övre och nedre pistol är det i stort framdraget och igång. En accesspunkt är dock trasig och 
behöver bytas. Kan det dras vidare till 50 och 80m? Det behöver då grävas från 300m och fram till 
80m och 50m. 
 
Masterna som byggs behöver utrustas med klätterskydd. Det är krav från kommunen. Det saknas 
idag. 
 
Hur ska kostnaden fördelas. I dag är det bara tre föreningar som sagt att de ska betala för internet. 
Dock är det nog bara Smedjan som stoppat in pengar genom inköp av material. Det diskuteras om 
kostnaderna ska fördelas på hela samskyttet. Det skulle ge en mindre avgiftshöjning för alla 
föreningar och ge alla tillgång till bredbandet. 
 
Munktellarenan 
Inget möte är kallat till i våras pga Corona. Lennart undrar om någon annan vill ta ansvaret för 
munktellmötena. Vi bordlägger den frågan. Lennart kallar till möte i september.  Då ska förslaget 
för kostnaderna i Munktell vara klart att presentera. 
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Jaktskytte 
I helgen genomfördes kulstigen i Hugelsta med 76 startande fördelat på två tävlingar.  
 
I samband med besiktningen upptäcktes banor med oklar uppkomst. Det har i efterhand kommit 
fram papper på att de nämndes i tidigare besiktning. De är ännu ej godkända att använda men jobb 
pågår för att lösa det. 
 

Grovt skytte i Munktellarenan och på banorna 36-50 på Korthåll 50m 
Inget togs upp 
 
 
6 ÖVRIGA FRÅGOR      
Inventering av kontaktuppgifter ska göras. Vi måste ha aktuella maillistor till klubbarna.  
 
Underlag för debitering av klubbarna diskuteras. Kassören kommer att i fortsättningen begära in 
antal medlemmar per den 31/12 och det kommer att tjäna som underlag för kommande års 
medlemsavgift. 
 
Behov av åtgärder. De som ser att något behöver åtgärdas anmäler det till Daniel Silvborn så ser 
han till att de åtgärdas. Gäller brister i anläggningen som är i behov av åtgärd. 
 
7 NÄSTA MÖTE      

Nästa sammanträde klockan 18:30 den 8 september 2020 
 
8 MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet       Justeras  
  
  
 
 
Lennart Ekström    Kennet Malm 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
 


